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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2015/16:615 Sena utbetalningar av EU-stöd

Det har varit känt länge att 2015 var ett speciellt år med reformer i EU:s 
jordbrukspolitik och av reglerna för jordbruksstöd. Därför kan det inte komma 
som någon överraskning för regeringen och Jordbruksverket att det kan krävas 
extra resurser för att kunna göra utbetalningar av EU-stöd till landets 
lantbrukare i tid.

Trots att regeringen och Jordbruksverket haft kännedom om att nya regler 
gäller, har man misslyckats med att tillgodose att jordbruksstöd betalas ut i tid. 
Följden av detta är att många lantbrukare hotas av likviditetskris och tvingas 
belåna sin verksamhet för att kunna täcka situationen ekonomiskt.

Låg lönsamhet och en hård internationell konkurrens, där utländska lantbrukare 
gynnas av de svenska särkraven, orsakar redan i sig en svår situation för de 
svenska lantbrukarna. Att i det läget drabbas av ytterligare problem med att få 
fram pengar till räkningar och för kostnader gör situationen för de svenska 
lantbrukarna ännu sämre. Detta är inte acceptabelt.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

Vilka åtgärder vidtog regeringen för att lantbrukarna skulle kunna få ut EU-stöd 
för 2015 i tid? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-01-12
Besvaras senast
2016-01-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


